
Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 10. 04. 2014. 

 

Prítomní: MUDr. Benjamín Bančej, Eduard Maskaľ, PaedDr. Martin Molnár, Milan Hvižďák, 
                   Mgr. Ján Eštok 
Prizvaní:  Ing. Anna Tomanová, Mgr. Eva Bartošová, Jaroslav Kanoc – neprít. 
                                                               
Program: 1. Informácia o príprave zemplínskych slávností a jarného jurmarku.  
                  2. Vyhodnotenie rozpočtu MsKS za rok 2013. 
                  3. Rôzne. 
 
 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol MUDr. Benjamín Bančej 

R o k o v a n i e 

1. Informácia o príprave zemplínskych slávností a jarného jurmarku.   
PhDr. Tomková informovala členov kultúrnej komisie o príprave zemplínskych 

slavností. 16. 08. 2014 bude sprievod mestom, klenotnicový program bude venovaný 
svadbe, večer o 19. 30 hod vystúpi SĽUK. Druhý deň slávností  začína detským programom, 
vystúpi Zemplínik a súbor z Raslavíc, večer vystúpia Zemplín a Svojina. Počas „Dni mesta“, 
ktoré budú prebiehať od 16. 06. 2014 do 22. 06. 2014 – bude každý deň vystupovať iná 
základná škola, materská škola a umelecká škola s vlastným programom na tribúne pred 
MsÚ. Cez víkend v sobotu to bude vojenský tábor. Tohtoročné „Dni na poctu mesta“ sú 
zamerané na Alberta z Michaloviec, cechy, remeslá a jarmok. Medzi historické osobnosti 
budú uvedené všetky osobnosti, ktoré boli doteraz v panteóne osobností. 
MUDr. Bančej oznámil členom komisie, že počas zemplínskych slávností bude nová súťaž 
v jedení bryndzových halušiek – 16. 08. 2014.  
Mgr. Eštok sa informoval, či sa aj Michalovce zapoja do farmárskych dní. 
MUDr. Bančej uviedol, že sme dostali takúto ponuku, my sme svoje podmienky splnili a teraz 
už záleží na organizátoroch či dokážu osloviť taký počet farmárov, aby mohli začať. 
P. Hvižďák uviedol či by sa Čin roka nemal udeľovať za niečo výnimočné. 
MUDr. Bančej odpovedal, že pravidlá v štatúte sa dodržiavajú a zatiaľ nebol podaný návrh na 
jeho zmenu. 
PhDr. Tomková uviedla, že je problém s divákmi, pretože sála MsKS je veľká a preto by to 
v budúcnosti malo byť komornejšie. 
Odporúčacie stanovisko kultúrnej komisie: Komisia kultúry odporúča MsR prehodnotiť 
štatút Činu roka, tak aby sa toto ocenenie udeľovalo za niečo výnimočné.   
PaedDr. Molnár navrhol udeliť ocenenie in memoriam ľuďom, ktorí zachránili sovietskych 
vojakov. 
MUDr. Bančej uviedol, že tento návrh musí byť spracovaný až potom ho môže ako poslanec 
MsZ podať.    
Hlasovanie: prítomní členovia hlasovali za 
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2. Vyhodnotenie rozpočtu MsKS za rok 2013. 

PhDr. Tomková informovala členov kultúrnej komisie o hospodárení MsKS v minulom 
roku. Rozpočet MsKS je vyrovnaný, náklady – 777 128 €, výnosy – 575 943 €, transfér – 
201 185 €, výsledok ‐ +184,02 €. 
Stanovisko komisie kultúry: Komisia kultúry odporúča MsZ schváliť predložený návrh – 
Výročná správa o činnosti MsKS Michalovce za rok 2013.   
Hlasovanie: prítomní členovia hlasovali za 
 
 
3. Rôzne. 

MUDr. Bančej pozval členov kultúrnej komisie na jarné trhy, ktoré sa uskutočnia  
30. 04. – 01. 05. 2014. 
Hlasovanie: komisia berie na vedomie 
 
 

Najbližšie rokovanie komisie bude 15. 05. 2014 o 13.30 v priestoroch  zasadačky MsR 
v Michalovciach.  
Hlasovanie: komisia berie na vedomie 
 

MUDr. Bančej ukončil rokovanie a poďakovala prítomným za aktívnu účasť. 
 
 
 

    PhDr. Jana Cibereová, v. r. 
predsedníčka komisie        

                                                                                         

Zapísala: Mgr. Miriam Lechmanová 

 

 

 

 

      

       
      


